
 
 
KRAJEVNA SKUPNOST DEKANI 

 
 

Dekani 209, 6271 Dekani, Slovenija, T: +386 5 65 80 083, E: krajevnaskupnost.dekani@siol.net  
  

Številka: 19 -2024/1 
Dekani: 06.11.2024 
 

Z A P I S N I K 
 

19. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Dekani, ki je bila v sredo, dne 06.11.2024 s 
pričetkom ob 18.00 uri, v sejni sobi KS Dekani na naslovu Dekani 209, 6271 Dekani. 
 
Sejo je vodil Igor Šturman, predsednik Sveta Krajevne skupnosti Dekani. 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
Igor Šturman, predsednik Sveta Krajevne skupnosti Dekani, je ugotovil: 
 

- da je od 9 članov Sveta KS Dekani prisotnih 7 članov, in sicer:  
 

Prisotni člani Sveta KS Dekani: Igor Šturman, Katja Rakar, Tomaž Rakar, Katjuša Stanković 
Marić, Nataša Jankovič Toškan, Livijana Markežič, Mojca Bordon 
Odsotni člani Sveta KS Dekani: Sara Farkaš, David Kompara (opravičil odsotnost). 
 
Ker je za sklepčnost Sveta KS potrebna prisotnost večine članov, to je 5 članov, je predsednik 
sveta KS ugotovil, da je s prisotnimi 6 člani Svet KS Dekani sklepčen. 
 
Na seji je prisotna Katja Funa Stramaglia, strokovna sodelavka KS. 
 
Predsednik Sveta KS Dekani, Igor Šturman, je navzoče člane sveta pozdravil in pričel z 19. redno 
sejo Sveta KS Dekani.  
 
Predsednik Sveta KS Dekani je predstavil predlog dnevnega reda.  
Ga. Nataša Jankovič Toškan je predlagala dopolnitev dnevnega reda 2. - 5. tč. 
 
Prisotni se s predlogom dopolnitve dnevnega reda strinjajo in potrdijo: 
 

Dnevni red 
 
Svet KS Dekani potrdi naslednji dnevni red: 
 

1. Pregled sklepov 18. redne seje in potrditev zapisnika. 
2. Sončna elektrarna. 
3. Šolska pot. 
4. Prenova stanovanja št. 1. 
5. Izvajalec košnje. 
6. Pregled in potrditev predlogov NRP 2025. 
7. Pregled finačnega poročila 2024 in sprejem Plana finančnega poročila za leto 2025. 
8. Potrditev cenika pogrebnih in pokopaliških storitev. 
9. Ureditev sedišč v parku. 
10. Ureditev Starega vrtca. 
11. Ureditev Dopolavorja. 
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12. Novoletna razsvetljava. 
13. Pobude in predlogi krajanov. 
14. Pobude lokalnih društev. 
15. Razno. 

 
 

Ad 1 
Pregled sklepov 18. redne seje in potrditev zapisnika 18. redne seje 

 
Predsednik sveta KS, Igor Šturman, prebere zapisnik in sklepe 18. redne seje.  
Ga. Nataša Jankovič Toškan je predlagala dopolnitev zapisnika, in sicer spremembo, da se je seja 
prekinila zaradi nesklepčnosti. 
 
Člani sveta KS Dekani potrdijo dopolnitev zapisnika in sprejmejo naslednji sklep: 
 
Sklep št. 1-19/2024 
 
Svet KS Dekani potrdi dopolnitev Zapisnika in sklepe 18. redne seje sveta KS Dekani. 
 
ZA: 7 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 
 

 
Ad 2 

Sončna elektrarna 
 
Predsednik sveta KS, Igor Šturman, predstavi aktualno situacijo glede načrtovanja umestitve 
Sončne elektrarne (SE) in poročilo iz sestanka s krajani. Opozori, da KS Dekani nima več z 
zakonom predvidenih pravnih sredstev za preprečitev nadaljnjih postopkov umestitve SE, zato 
predlaga, da se najame odvetnika za preučitev pravnih vidikov objavljenega elaborata ter 
svetovanje pri problematiki načrtovane gradnje SE v Dekanih. Predlaga, da se zaradi nujnosti 
ukrepanja ponudbo po potrebi potrdi na izredni seji. 
 
Ga. Jankovič Toškan predlaga, da se v prihodnje zapiše zapisnik za vsak sestanek. 
 
Člani sveta KS sprejmejo naslednji sklep:  
 
Sklep št. 2-19/2024 
 
Svet KS Dekani potrdi, da KS Dekani pridobi ponudbo za pravno svetovanje pri obravnavi 
problematike načrtovane gradnje SE v Dekanih. 
 
ZA: 7 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 
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Ad 3 

Šolska pot 
 
Predsednik sveta KS, Igor Šturman, predstavi pridobljeni ponudbi za izvedbo obnove »šolske 
poti«, pridobljeni na podlagi popisa del, iz katere izhaja, da je najugodnejša ponudba izvajalca M 
KUK d.o.o. (št. 107/2024) z dne 16.10.2024 v višini 18.562,30 EUR.  
 
Ga. Nataša Jankovič Toškan opozori, da morajo dela biti izvedena kvalitetno, ga. Katjuša Marič 
Stankovič opozori, da je potrebno pridobiti garancijo za izvedena dela.  
 
Člani sveta KS sprejmejo naslednji sklep:  
 
Sklep št. 3-19/2024 
 
Svet KS Dekani potrdi ponudbo za ureditev šolske pešpoti izvajalca M KUK SPLOŠNO 
GRADBENIŠTVO IN TRGOVINA d.o.o. z dne 16.10.2024 v višini 18.562,30 EUR (št. 107/2024) in 
zahteva, da izvajalec pristopi k izvedbi del v 10 dneh od podpisa Pogodbe. 
 
ZA: 7 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 

 
 

Ad 4 
Prenova stanovanja št. 1 

 
Predsednik sveta KS, Igor Šturman, predlaga, da se na osnovi popisa del do 25.11.2024 pridobi 
nove, ažurne ponudbe za obnovo stanovanja št. 1.  
 
Člani sveta KS sprejmejo naslednji sklep:  
 
Sklep št. 4-19/2024 
 
Svet KS Dekani potrdi, da se pridobi ponudbe za obnovo stanovanja št. 1. 
 
ZA: 7 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 

 
 

Ad 5 
Izvajalec košnje 

 
Predsednik sveta KS, Igor Šturman, pove, da obostoječi izvajalec Igor Franca s.p., ki je trenutno 
skrbel za košnjo v kraju in mulčanje, ne more več izvajati košnje, zato prisotnim predstavi novo 
ponudbo izvajalca BOJAN KOVAČ s.p. z dne 25.10.2024 (št. 2024-121). 
 



4 
 

Predsednik sveta KS predlaga, da bi izvajalec Igor Franca s.p. nadaljeval z izvedbo mulčanja po 
obstoječi ponudbi, medtem ko bi košnjo trave prevzel Bojan Kovač s.p. 
 
Člani sveta KS sprejmejo naslednji sklep:  
 
Sklep št. 5-19/2024 
 
Svet KS Dekani potrdi ponudbo Bojana Kovača s.p. za izvedbo košnje pokopališča, 
medtem ko Igor Franca s.p. nadaljuje z mulčanjem po obstoječi ponudbi. 
 
ZA: 7 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 

 
 

Ad 6 
Pregled in potrditev predlogov NRP 2025 

 
Predsednik sveta KS, Igor Šturman, predstavi predloge za Načrt razvojnih programov za leto 
2024, ki so jih člani sveta dobili tudi po elektronski pošti. 
 
Nataša opozori, da po njenem mnenju bi morale biti umeščene druge prioritete (npr. parcela od 
Klariča in pot do Galerije). 
 
Člani sveta KS sprejmejo naslednji sklep:  
 
Sklep št. 6-19/2024 
 
Svet KS Dekani potrdi Predlog Načrta razvojnih programov za obdobje 2025 – 2028 (v prilogi). 
 
ZA: 5 
VZDRŽANI: 2 
PROTI: 0 

 
Ad 7 

Pregled finačnega poročila 2024 in sprejem Finančni plan za leto 2025 
 

Predsednik sveta predstavi finančno poročilo za leto 2024 (realizacijo in napoved do konca leta) 
ter predstavi predlog za Finančni plan za leto 2025.  
 
Člani sveta KS sprejmejo naslednji sklep:  
 
Sklep št. 7-19/2024 
 
Svet KS Dekani potrdi Finančni plan za leto 2025 (v prilogi). 
 
ZA: 7 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 
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19.45 Katjuša Stankovič Marič zapusti sejo. 

 
Ad 8 

Potrditev cenika pogrebnih in pokopaliških storitev 
 
Predsednik KS, Igor Šturman, predstavi zahtevo MOK po uskladitvi cenika z novim odlokom o 
pokopališki in pogrebni dejavnosti v MOK. Pove, da so v odloku grobovi kategorizirani v 
kategorije, ki se razlikujejo od obstoječe situacije na pokopališču v Dekanih. To predstavlja 
težavo pri oblikovanju cenika, ki bi bil skladen tako z zahtevami v odloku, v zakonu in dejansko 
velikostjo obstoječih grobov. 
 
Predlaga, da problematiko podrobneje preuči in se odločanje oz. potrditev cenikov prestavi na 
izredno sejo dne 13.11.2024. 
 
Ni sklepa 

 
 

Ad 9 
Sedišča v parku 

 
Predsednik sveta KS, Igor Šturman, prisotnim predstavi interventna dela, ki so bila opravljena s 
strani izvajalca Matije Dirjec s.p. v parku.  
Predlaga, da se za nabavo in popravilo preostalega dela sedišč v parku pridobi ponudbe do 
25.11.2024. 
 
Člani sveta KS sprejmejo naslednji sklep:  
 
Sklep št. 8-19/2024 
 
Svet KS Dekani potrdi da se izda naročilnica izvajalcu Matija Dirjec s.p. za interventno 
popravilo klopc pred prireditvijo v višini 732,00 EUR. 
 
ZA: 6 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 

 
Ad 10 

Ureditev Starega vrtca 
 
Predsednik sveta KS, Igor Šturman, predstavi potek 1. faze del v starem vrtcu, ki jih bo izvedla 
MOK.  
Člani sveta predlagajo, da se za nadaljnjo obnovo notranjih prostorov starega vrtca pridobi 
ponudbe za izvedbo projekta in popisa del.  
 
Člani sveta KS sprejmejo naslednji sklep:  
 
Sklep št. 9-19/2024 
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Svet KS Dekani potrdi, da se pridobi najugodnejšega ponudnika za izvedbo projekta in 
popisa del za obnovo notranjih prostorov v objektu Stari vrtec. 
 
ZA: 6 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 

 
Ad 11 

Ureditev Dopolavorja 
 
Predsednik sveta KS, Igor Šturman, prisotne seznani s predlogom o ureditvi območja 
Dopolavorja v 2. fazah tako, da bi se najprej uredilo zunanjost z izgradnjo sanitarij, da bo 
območje primerno za prirejanje dogodkov. V naslednji fazi pa predlaga urediti tudi sam objekt. 
Predlaga, da se naroči popis del in najde najugodnejšega ponudnika za izvedbo obnove 
zunanjosti Dopolavorja. 
 
Člani sveta KS sprejmejo naslednji sklep:  
 
Sklep št. 10-19/2024 
 
Svet KS Dekani potrdi, da se naroči popis del in najde najugodnejšega ponudnika za 
izvedbo obnove zunanjosti Dopolavorja. 
 
ZA: 6 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 

 
Ad 12 

Novoletna razsvetljava 
 
Člani sveta razpravljajo o načrtovani postavitvi novoletne razsvetljave in predlagajo, da se 
pridobi ponudbe za nabavo manjkajočih in dodatnih okraskov ter ponudbe za postavitev in 
odstranitev okraskov s postavitvijo dodatnih priklopov. Dogovorijo se, da se bo zaradi nujnosti 
postavitve o ponudbah odločalo na izredni seji. 
 
Ni sklepa   
 
 

Ad 13 
Pobude in predlogi krajanov 

 
13.1 Predsednik sveta KS, Igor Šturman, predstavi prošnjo krajana Bojana Medveda z dne 
2.7.2024, ki se je v imenu sostanovalcev obrnil na MOK s prošnjo za ureditev oz. posek smrek, ki 
se nahajajo na občinski parceli (k.o. 2603, št. parcele 1666/13). Predsednik sveta KS pove, da 
MOK potrebuje soglasje KS Dekani za odstranitev dreves. 
 
Člani sveta izmenjajo mnenja in sprejmejo naslednji sklep: 
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Sklep št. 11-19/2024 
 
Svet KS Dekani ne soglaša z odstranitvijo smrek na občinski parceli 1666/13 k.o. 2603, 
temveč je mnenja, da se jih obreže, v kolikor je to potrebno. 
 
ZA: 6 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 

 
 

13.2 Predsednik sveta KS, Igor Šturman, predstavi prošnjo Mateje Palčič, predsednice Javnega 
sklada za kulturno dejavnost, po brezplačni uporabi dvorane Zadružnega doma za namen 
organizacije tradicionalne prireditve Primorska poje, ki bo potekala 22.3.2025 v Dekanih. 
 
Člani sveta KS sprejmejo naslednji sklep: 
 
Sklep št. 12-19/2024 
 
Svet KS Dekani potrdi brezplačen najem dvorane Zadružnega doma JSKD za izvedbo 
tradicionalne kulturne prireditve Primorska poje, ki bo potekala 22.3.2025 v Dekanih.  
 
ZA: 6 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 
 
13.3 Predsednik sveta KS, Igor Šturman, predstavi prošnjo Društva upokojencev za 
brezplačno uporabo dvorane Zadružnega doma za namen izvedbe brezplačnih rednih vadb za 
člane Društva upokojencev. 
 
Člani sveta KS sprejmejo naslednji sklep: 
 
Sklep št. 13-19/2024 
 
Svet KS Dekani potrdi brezplačno uporabo dvorane Zadružnega doma Društvu 
upokojencev za namen izvedbe brezplačnih vadb (yoge) za člane upokojencev.  
 
ZA: 6 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 
 
13.4 Predsednik sveta KS, Igor Šturman, predstavi prošnjo krajanov g. Korelič in ga. Jerman 
Čibej, ki naprošata za ureditev javne poti zaradi nepravilno speljanih meteornih voda.  
Predsednik sveta KS predlaga, da KS Dekani financira nabavo gramoza za sanacijo ceste. 
 
Člani sveta KS izmenjajo mnenje in sprejmejo naslednji sklep: 
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Sklep št. 14-19/2024 
 
Svet KS Dekani potrdi, da KS Dekani financira nabavo gramoza za sanacijo ceste v višini 
do 200,00 eur.  
 
ZA: 6 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 
 
 
Predsednik prekinja sejo ob 21:28. 
 
 
 
Zapisala:                                                                                                         Predsednik Sveta KS 
Katja Funa Stramaglia        Igor Šturman 


